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      Аннотация

    
        
          В ходе выполнения бакалаврской выпускной квалификационной работы был разработан проект высотного бизнес-центра с зеленой кровлей. Разработана проектная документация в соответствии с Постановление РФ от 16 февраля 2008 года №87 «О составе разделов проектной документации и требованиях к их содержанию (с изменениями на 6 июля 2019 года)». Произведено сравнение двух типов зеленых кровель: интенсивной и экстенсивной, произведен расчет-сравнение годовых затрат тепловой энергии на отопление здания с применением зеленой кровли, и с применением рулонной наплавляемой кровли.
        

        
          In the course bachelor's final qualification work, a project of a high-rise business center with a green roof was developed. The project documentation was developed in accordance with the RF Resolution No. 87 of February 16, 2008 «On the composition of sections of project documentation and requirements for their content (as amended on July 6, 2019)». Two types of green roofs were compared: intensive and extensive, and the calculation and comparison of annual heat energy costs for heating a building using a green roof, and with the use of a rolled surfaced roof was made.cost of thermal energy for heating a building using a green roof, and using a roll-over roof.
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